
PRIMĂRIA MUNICIPIULUI ARAD 

DIRECŢIA COMUNICARE 

Compartimentul Relaţii Mass-Media 

Nr. 8725/ 03.02.2023 

Minuta 

dezbaterii publice a 

 
Proiectulului de hotărâre pentru aprobarea Regulamentului privind condițiile de utilizare a trotinetelor 

electrice închiriate prin intermediul unei platforme on-line, în regim self-service, pe domeniul public al 

Municipiului Arad – iniţiativa primarului 

 

 În conformitate cu Legea nr. 52/2003 privind transparenţa decizională în administraţia publică, 

republicată,  în data de 03.02.2023, ora 1100, la sediul Primăriei Municipiului Arad, sala ”Regele Ferdinand”, 

a fost organizată dezbaterea publică online având ca obiect proiectul de hotărâre mai sus menţionat. 

Dezbaterea publică online a fost organizată la propunerea asociaţiei “Restart Arad”. 

 

La dezbaterea publică au participat: 

 

Reprezentanţi ai Primăriei Municipiului Arad: 

 

- Domnul Bibarţ Călin – Primarul Municipiului Arad  

- Doamna Stepănescu Lilioara – Secretar General Municipiul Arad  

- Doamna Macra Claudia – Director Executiv – Direcţia Comunicare - Municipiul Arad 

- Doamna Sandra Dinulescu – Director Direcţia Construcţii şi Dezvoltare Urbană – Direcţia Generală 

Arhitect Şef 

- Doamna Giura Angelica – Consilier Serv. Dezv. Urbană și Protejare Monumente – Direcţia Generală 

Arhitect Şef 

- Doamna Bărbătei Ioana – Consilier Serv. Dezv. Urbană și Protejare Monumente - Direcţia Generală  

Arhitect Şef 

- Domnul Szuchanszki Ştefan – Director Executiv Direcţia Patrimoniu 

- Doamna Ardelean Claudia - Consilier juridic – Serviciul Evidență și Administrare Domeniul Public - 

Direcţia Patrimoniu 

- Domnul Neamţiu Pavel – Director Executiv – Direcţia Venituri Arad  

- Doamna Albu Ioana – Compartimentul Juridic – Direcţia Venituri Arad 

- Domnul Balaş Ovidiu – Reprezentant Direcţia Edilitară  

- Doamna Groza Sorina – Reprezentant cabinet primar Municipiul Arad 

- Domnul Mitrofan Mihai – Consilier – Compartimentul Relații Mass – Media – Direcția Comunicare 

- Doamna Cotrău Ralu – Consilier - Compartimentul Relații Mass – Media – Direcția Comunicare 

- Domnul Popa Alexandru - Consilier - Compartimentul Relații Mass – Media – Direcția Comunicare 

- Domnul Maruşca Florin – Consilier – Serviciul Relaţii Externe, Protocol Instituţional – Direcţia 

Comunicare 

ş.a. 

Reprezentanţi ai instituțiilor publice locale, ai societăţii civile și alții: 

 

- Doamna Naaji Antoanela – Consilier Local Municipal Arad  

- Domnul Dascăl Silviu – Preşedinte Asociaţia “Restart Arad” 

- Doamna Ciontu Claudia - Public Affairs Consultant – Grayling – Reprezentant Bolt România 

- Doamna Curelea Andreea – Reprezentant Bolt România 

 

Număr total participanţi:20 

  

 

 



 

Activităţi:  

Ora 11:00 – deschiderea dezbaterii publice - prezentarea proiectului de hotărâre supus dezbaterii, de 

către d-na Macra Claudia – Director Executiv Direcţia Comunicare, moderatorul dezbaterii, cât şi a 

reprezentanţilor Primăriei Municipiului Arad şi a invitaţilor  

Ora 11:05 – prezentarea punctelor de vedere ale invitaţilor la dezbatere şi argumentarea lor 

Ora 11:15 – încheierea dezbaterii publice 

 

Au luat cuvântul în timpul dezbaterii: 

 

Doamna Macra Claudia – Director Executiv Direcţia Comunicare 

Domnul Dascăl Silviu – Preşedinte Asociaţia “Restart Arad” 

Doamna Curelea Andreea – Reprezentant Bolt România 

 

Doamna Macra Claudia: Prezintă proiectul de hotărâre supus dezbaterii, spunând că raportul de specialitate 

al proiectului de hotarare este întocmit de Serviciul Dezvoltare Urbană şi Protejare Monumente, împreună cu 

Direcţia Generală Poliţia Locală Arad, Direcţia Edilitară, Direcţia Patrimoniu şi de către Direcţia Venituri. 

Prezintă din partea cui s-au primit propuneri pentru acest proiect de hotărâre. Dă cuvântul domnului preşedinte 

al asociaţiei “Restart Arad”, Dascăl Silviu. 

Domnul Dascăl Silviu: Susţine că ar trebui aplicată reglementarea circulaţiei trotinetelor asupra tuturor 

trotinetelor electrice, adică fară a fi făcută o diferenţă între trotinetele proprietate personală şi trotinetele 

închiriate.   

De asemenea , consideră că ar trebui folosită o metodă de identificare a utilizatorilor de trotinete electrice, 

poate cu implicarea Direcţiei Generale Poliţia Locală Arad pentru a găsi respectiva persoană, cel puţin la cele 

închiriate, printr-un număr de înregistrare, ori de identificare.  

O altă propunere cu care vine domnul Dascăl ar fi restrictionarea accesului trotinetelor in spatiile pietonale, 

dand în acest sens, exemplu malul Mureşului, unde deşi există piste pentru biciclete pe partea inferioară a 

malului Mureşului, din Micălaca până în zona Traian, se circulă pe zona interzisă. În acest sens, propune 

comenzile trotinetelor electrice închiriate să se oprească, adică modalitatea GEO-FENCE. În privinţa 

trotinetelor private propune implicarea Poliţiei Locale şi identificarea rapidă a trotinetelor respective.  

Consideră că este importantă mărirea termenului de păstrare a istoricului de circulație şi că mobilitatea pe 

trotinete în oraş reprezintă o chestiune de viitor.  
Doamna Macra Claudia: Toate recomandările primite de Primăria Arad, sunt analizate de către 

compartimentul iniţiator şi vor putea fi vizualizate pe site-ul Primăriei Arad în secţiunea Transparenţă 

decizională, cu menţionarea preluării, a argumentării preluării ori a nepreluării propunerilor împreună cu 

varianta actualizată a proiectului de hotărâre în discuţie. Mai departe dă cuvântul reprezentantului Bolt 

România. 

Doamna Curelea Andreea: Amendamentul Bolt precizează dumneaei, se referă la amplasarea trotinetelor 

care în spaţiul public să se facă în baza unui contract de parteneriat decât în baza unui contract de închiriere, 

dată fiind situaţia în care trotinetele sunt mutate pe parcursul unei zile dintr-un loc într-altul, astfel, nu 

consideră oportună blocarea unui spaţiu printr-un contract de închiriere permanent.  

Doamna Macra Claudia: În registrul privind consemnarea propunerilor şi a sugestiilor cu valoare de 

recomandare va fi regăsit punctul de vedere al compartimentului iniţiator şi al întregii echipe care a lucrat la 

acest proiect de hotărâre împreună cu varianta actualizată a proiectului de hotărâre. Proiectul de hotărâre a 

fost dat publicităţii în data de 11 ianuarie 2023, iar termenul de afişare în procedura de transparenţa decizională 

se implineşte în 22 februarie 2023, după care va fi supus votului în sedinţa consiliului local municipal. Toţi 

cei care au formulat propuneri, sugestii cu valoare de recomandare vor fi invitaţi la acea sedinţă de consiliu 

local municipal. Mulţumeste tuturor celor prezenţi la dezbatere şi incheie dezbaterea publică.  

 

                                                   Director Executiv 

          Macra Claudia       

            

                       Consilier 

             Mitrofan Mihai 

          


